

February 12, 2019 2019年2月12日

Ladies and Gentlemen, 女士们,先生们:

Tsinghua Automotive Research Institute, Suzhou (TSARI) is a comprehensive auto industry research institute which aims at researching the auto application technology, supporting high-end technical services and industrializing technology achievements. TSARI is pleased to participate in and support the 2nd Asia-Pacific Diesel Engine and Emission Summit which will take place in Bangkok, Thailand on May 23-24, 2019.

清华大学苏州汽车研究院是综合性汽车产业研究院,定位于汽车应用技术研发、高端技术服务和科技成果产业化。研究院很荣幸参加并支持将于 2019 年 5 月 23 日至 24 日在泰国曼谷所举行的第二届亚太柴油机与排放峰会。

I look forward to speaking on the interpretation of Chinese diesel engine emission regulations and DPF evaluation technology and meeting with diesel engine and emission policymakers and industry leaders from different countries at the Summit.

我期待在峰会上就中国柴油机排放法规解读与 DPF 评价技术发表讲话并与柴油机和排放领域决策制定者以及来自不同国家的行业领导者会晤。

Yours sincerely,

Dr. Lun Hua

华伦 博士

Director of Engine Oil and Emission Control

Technology Research Center

发动机油品与排放控制技术研究所所长

Tsinghua Automotive Research Institute, Suzhou 清华大学苏州汽车研究院

Direct (+86)-0512-63965026, Mobile (+86)18006259915 电话 (+86)-0512-63965026, 手机 (+86)18006259915

hualun@tsari.tsinghua.edu.cn